
Zápisnica zo zasadnutia MsZ
konaného dňa 27. októbra 2022

Prítomní : Ing. Marta Vozáriková, primátor mesta
Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu

Poslanci : Aneta Tolvajová
Štefan Ballók
Ing. Štefan Popovič
Ján Kovács
Pavol Koči

1. Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie  MsZ  otvorila  a viedla  primátorka  mesta  Ing.  Marta  Vozáriková,  ktorá
skonštatovala, že z 9 poslancov je prítomných 5 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania
schopné.  Predložila  program  rokovania  mestského  zastupiteľstva  a požiadala  poslancov
o hlasovanie za predložený program MsZ.  

Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  program  rokovania  MsZ  v Čiernej  nad
Tisou.

(Hlasovanie: za – Štefan Ballók, Anetta Tolvajová,  Ing. Štefan Popovič, Ján Kovács, Pavol
Koči; proti - 0 poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Za zapisovateľa určuje: Mgr. Alica Petrigánová 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje: Ján Kovács
Aneta Tolvajová

(Hlasovanie:  za - Štefan Ballók, Anetta Tolvajová, Ing. Štefan Popovič, Ján Kovács, Pavol
Koči; proti – 0 poslancov, zdržali sa hlasovania - 0 poslancov)

1



3. Schválenie návrhovej komisie

MsZ do návrhovej komisie schvaľuje: Štefan Ballók
Ing. Štefan Popovič
Pavol Koči

(Hlasovanie:  za - Štefan Ballók, Anetta Tolvajová, Ing. Štefan Popovič, Ján Kovács, Pavol
Koči; proti – 0 poslancov, zdržali sa hlasovania - 0 poslancov)

4. Dodatok č. 2 k Zmluve o poskytovaní služieb – FÚRA s r.o.

Primátorka mesta informovala prítomných poslancov, že zberová spoločnosť FÚRA,
s r.o , ktorá mestu poskytuje služby v oblasti nakladania s komunálnym odpadom mala nejaké
požiadavky týkajúce sa inflácie, ktorá vyvolala potrebu zvýšenia cien, konkrétne ide o nárast
cien pohonných hmôt. Jedná sa o navýšenie zmluvnej ceny o 10%  mieru inflácie. Uviedla, že
ak MsZ s dodatkom bude súhlasiť, tak sa prijme. Platnosť dodatku bude od 1.11.2022 do júna
2023, teda dovtedy, kým trvá zmluva so zberovou spoločnosťou. Ďalej upozornila, že ak sa
dodatok nepodpíše FÚRA, s r.o. môže zmluvu vypovedať do troch mesiacov. Potom otvorila
diskusiu k tomuto bodu programu.

p. Kovács
- skonštatoval, že by bolo dobré mať s touto zberovou spoločnosťou uzatvorenú zmluvu

aj do budúcnosti, mesto by si s nimi nemalo pokaziť dobré vzťahy.

Ing. Popovič
- skonštatoval, že potom sa zvýši aj poplatok za komunálny odpad v meste.

p. Ballók
- čo sa týka firmy KOSIT, a.s. uviedol,  že táto zberová spoločnosť by bola drahšia,

nakoľko odpad odnáša ešte ďalej.

Prítomní poslanci jednohlasne schválili Dodatok č. 2/2002 k Zmluve o poskytovaní služieb
č. Z202110601-Z.

(Hlasovanie:  za –Štefan Ballók, Anetta Tolvajová, Ing. Štefan Popovič, Ján Kovács, Pavol
Koči; proti – 0 poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

5. Stanoviská komisií

Komisia pre životné prostredie a verejný poriadok 

Primátorka  mesta  informovala,  že  zasadala  len  Komisia  pre  životné  prostredie
a verejný poriadok, ktorej stanovisko každý poslanec obdŕžal písomne.
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Predseda komisie p. Koči oboznámil prítomných so stanoviskom komisie.

Prítomní  poslanci  brali  na  vedomie  stanovisko  komisie  pre  životné  prostredie
a verejný poriadok zo dňa 21.10.2022.

6. Rôzne

K tomuto bodu neboli žiadne pripomienky .

7. Záver

Keďže  viacej  pripomienok  zo  strany  poslancov  nebolo  primátorka  mesta  sa
poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie MsZ.

Ing. Peter Brázda, PhD. Ing. Marta Vozáriková
     prednosta úradu       primátor mesta

Overovatelia:  Ján Kovács
Aneta Tolvajová

Zapísala: Mgr. Petrigánová

 

3


